

Styrelsemöte

2017-05-04

1. Mötet öppnas

2. Genomgång av dagordning och övriga frågor

Ny punkt tillagd: inget vatten.

3. Ramp loftboden

Det finns inga bidrag från kommunen. Allmänna arvsfonden kan ge, men enbart för hälften av kostnaden.

Andra lösningar som testats var att Steve lade en stege från vägen, men en ramp därifrån kommer bli för brant. En sittstol vid sidan av trappan får inte plats.

Manix pratar med vallby museet om det finns någon lösning vi inte tänkt på.

Möjligtvis mindre hiss i änden på huset som kläs in utifrån på baksidan.

Pengarna som är avsatta för huset kanske skulle kunna användas.

Då årsmötet ska vara tillgängligt för alla skulle det kanske vara angeläget att boka lokal.

4. Valborg, ny tid nästa år. Ekonomi.

1 361 kr kom det in till föreningen under valborgsfirandet under föregående år.

Rekommendation till detta år är att det ska finnas kniv vid evenemanget om man vill dela bullarna. Faktura för bullarna som köptes in till föregående Valborg ska skickas till kassören.

Ny tid togs upp som förslag då kl.19:30 är lite tidigt eftersom det fortfarande är ljust ute och det blir svårt att se fyrverkerierna. Förslaget är att det ska flyttas fram till kl.21:00. Kan kören inte medverka pga. tidsändringen så får det tyvärr bli utan kör. Förslaget testas ett år och det skall marknadsföras väl så ingen missar den nya tiden.

5. Inför midsommar

Glass, korb och fiskdamm skall finnas på midsommar. Jenny Åbergs häst kanske möjligtvis skulle kunna finnas på plats för rundtur. Föreningen får möjligtvis betala bensinpengar för transport då allt borde vara gratis för de som deltar. Malin ska även hon höra med sin faster om det möjligtvis skulle kunna gå att de kom över med en

islandshäst. Priser till fiskdamm finns kvar från föregående midsommar, men det ska kompletteras av Steve från Pickaboo närmare sommarsäsongen.
Utöka korven till en burk till.

6. Inget vatten

Det finns inget vatten till hembygdsföreningens lokaler. Felet uppmärksammades i höstas, men vattnet borde inte ha fryst. Måste därför vara avstängt. Vem är ansvarig för vattnet? Frågan tas upp med Venke om det möjligtvis är något som stängts av från andra änden.

7. Övriga tankar som kom upp under mötets gång

Funderingar kring nästa evenemang som är städdag framkom. Det diskuterarades kring om korv behövs till den dagen.

Anders Enbom kanske kunde få fram lite priser till metartävlingen.

Den årliga promenaden med Kurt, borde samlingen vara vid loftboden. Möjligtvis göra två slingor i år för de som inte vill gå lika långt.

Mötet avslutas